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Deltag i lodtrækningen om en præmie
Saml bogstaverne ved de røde tal og mail kodeordet til gormboa@icloud.com inden 1. september 2018. 
Husk navn og adresse

n n n n n n n n n n n  
1  2 3 4 5 6 7 8 9 10 11

Fra og med nr. 125 bliver navnene på indsenderne samlet i en pulje med 
ét lod pr. rigtig løsning. pr. nummer. I forbindelse med generalforsamlin-
gen bliver der trukket lod blandt der rigtige svar om en præmie, der vil 
blive tilsendt den dygtige vinder.
Altså: du får op til fire lodder, hvis du løser alle dette års krydsord og 
sender kodeordene til gormboa@icloud.com.   
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Se hele annoncen og endnu flere på DFÆLs hjemmeside

Wata til salg:
Spidsgatter 40m2

Bygget i Præstø af Knud og Bjørn Olsen i 1943
Længde: 8.30 m Bredde: 2.45 Dybde: 1.45
Fyr på eg. Oregon plankedæk
Kahyt og aptering i mahogni
Rullegenua
Motor: MARSTAL 10 Hk.

 

Kontakt:

Peer Thode
Mobil: 40437468
 
Pris: 60.000 kr.

26m2 Berg klassespidsgatter fra 1937

Kalmar fyr på eg og ask
L: 6,63. B: 2,26. D: 1,14
2 køjer
Diverse sejl og udstyr. 
Marstal motor 7 hk. Blykøl
Glasfiber på ruf og dæk. 
Ligger i Roskilde
God sejlklar stand

Kostern Ester sälgs efter 50 års förvaltning. 
8,20 över stäv, 3,20 bred samt 1,50 djup, blyköl. 
Vi har under denna tid bytt bordläggning (ek 30mm), 
däck (oregon pine) och ruffar (ek och oregon pine). 
Även däcksbalkar och spant bytta. Inredning i ek (spe-
gelluckor).
Byggd i Risör, Norge 1923/24. Postbåt mellan Strömstad 
och Koster, därefter garnmakrillbåt och logementsbåt 
vid krabbfiske på Resö, Bohuslän. Köptes av oss 1968. 
Båten är välskött (bordläggning Ovatrol, däck Epifanes). 

Leofric – Lion Class Sloop
Længde 35 foot (10,5 m) - bredde 2,85 m. 
dybgang 1,82 m. deplacement 7 t
Bygget i 1965. Velsejlende og god havsejler. 
Køjepladser: 4 samt 1 hundekøje.
Klædning: 1¼” teak - 
Ruf og cockpit i massiv teak. Teakdæk. 
Motor: Ferskvandskølet Volvo diesel 2003 (28 
HK). Rustfri ståltanke: vand (95 l), diesel (68 l) 
og separat toilet med rustfri holding tank. 

Pris kr.40.000
Henvendelse 
Michael: spidsgatter@hotmail.com

Michael Frellsen
Industrivej 14
4000 Roskilde
michael@frellsen.dk
Tlf 0041 (0)78 936 0499

Sedan 2002 förvarats vintertid under 
tak. Gaffelrigg 45 m2, storseglet (2 
år), klyvare och fock, stormklyvare 
samt bredklyvare och toppsegel. 
Motor Albin AD2 (20 hk) med söt-
vattenskylning. 

Pris diskuteras. Fri prövningsrätt. 

Mats Olsson, tel 0294 32035 

Rullegenua og Alu rig. 
Selftailing 2-speed Andersen 45 
ST skødespil. Kædebrønd. Div. 
elektroniske nav. instrumenter.
Detaljeret udstyrsliste og fo-
tos tilsendes via e-mail 
til interesserede.
Pris kr. 248.000,-
Henrik E. Abildgaard, Tel:20222424
Mail: henrik@abildgaard.name
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MAHOGNI HAVKRyDSER, lakeret, 35 fod, Vampire 
24, tegnet af A. Slåby Larsen, bygget hos Carl Thomsen i 
Kalundborg 1965. Sejl nr. V24 D14. Yawl rigget.
Uhyre velsejlende, ligger stabilt i vandet, er en super tur-
båd, men hurtig af en langkølet båd at være. 4 komforta-
ble køjer, separat toilet, ståhøjde til midtskibs. Trykvand i 
pantry og på toilet.
Forsynet med en Yanmar 3YM30, 30 hk, gået 900 timer. 
60 liter rustfristål dieseltank.
Meget velholdt – altid stået indendørs om vinteren.  

Se hele annoncen og endnu flere på DFÆLs hjemmeside

Udstyrsliste og billeder frem-
sendes gerne.
Kan ses på land indtil 1. juni 
2017. Derefter kan båden ses 
på plads 901 i Hundested havn.
Pris: 194.000 kr.

Mogens Holm: e: mh@mogens-
holm.com t: 28145772

38 m2 Bergspidsgatter til salg

Bygget 1942
7,88 x 2,62 x 1,6, Fyr på eg og ask, blykøl gran-
mast, bom af oregon, glasfiber på dæk og ruftag
Lærk på eg, overbygning mahogni, teakdæk 
Blykøl
Ældre Korsør indenbords motor

Pris 30.000 kr.

Mogens Lund.
Høje Gladsaxe 42, st. h.
2860 Søborg.
Fastnet: 39671256 Mob. 30220050
Mail: mogens.lund399@gmail.com

ONE OFF KUTTER VIBEN

Størrelse: Længde 10 m x bredde 2,5 m x dybgang 1,6 m. 
Tegnet af Vind Hansen. Bygget i 1962 af Knud Olsen, Band-
holm i CUBA mahogni på egespant. Står i blank mahog-
ni. Med blykøl. Ruf og cockpit er af massiv teak. Teaktræs 
dæk, ny Sole 17 HK motor, 2012. Skrueaksel og max prop 
propeller. Rulle forstag sejl fra 2012. Ny el. Installation 2012 
med 3 stk. 70A batterier. Navigation GARMIN GPS MAP 

7205.Viben har vundet præmie 
for god bevaring i 2014 og 
2015 i foreningen ”DFÆL”. Den 
står i perfekt og sejlklar stand.

Pris: 110.000 kr.
Kontakt: Bent Pedersen
Mobil 20 45 50 68
maritime-stores@pc.dk
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BAG HÆKKEN
Forslag til ny stander?

Oh Shit!
Nu bliver den måge snart smidt ud af min stander. Eller rullet i 
tjære og fjer og sendt hen, der hvor peberet gror!
Af Vidar Illum

I efteråret da Victoria skulle på land i Gilleleje efter lang sæson, fik vi rigget masten 
af og gjort hende klar, til hun skulle på land for vinteren. Victoria lå nu godt og trygt 
ude på østmolen i Gilleleje Havn og skulle løftes på land næste dag. Men det var 
noget af et syn, der mødte mig næste morgen.

De lokale havmåger syntes åbentbart også, at der var godt og trygt sted. Så de 
havde holdt en lille fest på dækket af Victoria, inden hun skulle på land. Det må have 
været lidt af en fest, og der er selvfølgelig altid lidt oprydning efter en god fest, men 
at hele båden var overskidt, og der lå fiskerester overalt.  

Det er dog sjældent, at der bliver sagt så mange eder og forbandelser ombord på 
Victoria, men det blev der den morgen. Det tog den lettere ophidsede skipper mere 
en to timer at rengøre skibet, og under denne såkaldte rengørings- oprydningssean-
ce faldt tanken så på følgende: Hvorfor er der være en måge vores stander?

Nu har den og alle dens kammerater jo lige overskidt hele min båden.
Jeg ved godt, at Bent Aarre, som var med til at stifte foreningen for ældre 

lystfartøjer også havde en måge, som hed Mascot, og at det står i §3 i vedtægterne 
og osv.

Men mågen er blevet upopulær på Victoria, og lysten til have et flag med en 
”lokkemåge” i riggen – den kan ligge nu på et meget lille sted.

Kunne man ikke skifte den ud med en eller anden rovfugl, der jager de andre må-
ger væk. 

Bare en idé – fra den ”skide sure” skipper.


